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Geachte heer, mevrouw. 

Met deze brief informeren wij u over de stand van zaken m.b.t. de professionalisering van onze 
evenementenorganisatie en een aantal gerelateerde dossiers binnen het speelveld evenementen. 

De afwijzing van het verzoek van Radio 538 om tijdens Koninginnedag 2013 een groot evenement te 
organiseren vormt de directe aanleiding om kritisch te kijken naar de wijze waarop wij 
vergunningaanvragen behandelen. We hebben vastgesteld dat een verbetering van onze 
evenementenorganisatie nodig is en hebben een start gemaakt met het project Professionalisering 
Evenementenorganisatie. 

Wat ons voor ogen staat is een professionele, service gerichte en faciliterende gemeentelijke 
organisatie die de processen rond evenementen van begin tot eind borgt, afstemt en coordineert. In een 
vroegtijdig stadium moet duidelijk zijn wat de haalbaarheid en wenselijkheid is van een te organiseren 
evenement. Afstemming met organisatoren vindt zoveel mogelijk plaats voordat de 
vergunningenprocedure wordt gestart. Dit draagt bij aan een beheersbaar en succesvol traject, dat wij 
samen met potentiele organisatoren doorlopen. De professionalisering van onze 
evenementenorganisatie stelt ons in staat om een bruisende stad te blijven. 

Vroegtijdige gesprekl<:en met organisatoren van evenementen zijn gericht op: 
meer zicht op eventuele risico's 
meer zicht op fmanciele haalbaarheid 
meer ruimte voor acquisitie en profilering 
meer ruimte voor aanpassing en verbetering van het evenement in de idee fase. 

Wij zijn inmiddels begonnen met de implementatie van de nieuwe werkwijze. We werken 
aan herpositionering van de organisatie, digitalisering en de nadere uitwerking van het 
werkproces. De dekking van de personele kosten en de kosten voor ontwikkeling van 
nieuw materiaal zoeken wij binnen het budget voor Organisatieontwikkeling Stad en 
Stadhuis (BOSS). 

De nieuwe werkwijze passen wij inmiddels zo veel mogelijk toe op grote evenementen. Ook de 
afweging ten aanzien van een hernieuwd verzoek van Radio 538 voor een evenement op Koningsdag 
2014 is imniddels volgens de nieuwe aanpak beoordeeld. Dit verzoek is wederom afgewezen, maar nu 
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in een vroeg stadium en op basis van solide overleg. De gegevens van een quick scan en een risicoscan 
wezen uit dat de veiligheid onvoldoende gegarandeerd kan worden bij een samenloop van 
Koningsdagevenementen in de binnenstad en een groot evenement in het Stadspark. 

Voor het evenementenseizoen 2014 wordt de verbeterde werkwijze toegepast op alle evenementen. 
Daamaast zullen we begin 2014 aangeven welke aanvullende maatregelen mogelijk en nodig zijn om 
al in 2014 het evenementenbeleid te verbeteren. 

Gerelateerde dossiers op het speelveld evenementen 

De professionalisering van de gemeentelijke evenementenorganisatie heeft raakvlakken met de 
besiuitvorming over enkele lopende dossiers over evenementen, te weten: 

1. Afhandeling Motie 'In gesprek met organisatoren' 
2. Toekomst Stadstoezicht 
3. Visie Drafbaan en de opdracht voor stadsbreed evenementenbeleid 
4. Aanpassing APVG op onderdeel Evenementenkalender 

Ad 1. Motie' In gesprek met evenementenorganisatoren' 

In mei 2013 heeft ons college overleg gevoerd met een grote delegatie van organisatoren van 
evenementen in de stad. In een gezamenlijke agenda bespraken wij de balans tussen de bruisende en 
de leefbare stad, waaronder overlastbeperking. In het verlengde van dit gesprek ontwikkelen wij -
samen met de betrokken organisatoren en bewoners van de stad - strategische kaders met betrekking 
tot: 

• de gewenste werkwijze met de gemeente (organisatie) 
• locaties (geografisch) 
» frequentie (tijd) 
• sturing op programmering (inhoud) 
» toekomst van volksfeesten 
» de balans tussen de bruisende en de leefbare stad, waaronder overlastbeperking 

De gesprekken met evenementenorganisatoren sluiten wij nog dit jaar af met een 
slotbijeenkomst. Daarin zullen de voorlopige resultaten worden gepresenteerd en 
besproken. Daarbij zullen wij ook de vraag aan de orde stellen hoe organisatoren kunnen 
bijdragen aan het voorkomen van gezondheidsrisico's, zoals gehoorschade en 
middelengebruik. 

Wij komen injanuari 2014 bij u terug met een antwoord op uw motie 'In gesprek met organisatoren'. 

Ad 2. Toekomst Stadstoezicht 

De toekomst van Stadstoezicht is van invloed op de inrichting van de gemeentelijke 
evenementenorganisatie, waarbij we denken aan vergunningverlening, toezicht en handhaving. Over 
de toekomst van Stadstoezicht informeren wij u separaat, mede naar aanleiding van het KPMG-rapport 
over Stadstoezicht. Na besiuitvorming door uw raad zullen wij u begin 2014 informeren over de 
invulling van het verbeterplan voor Stadstoezicht en hun rol in de evenementenorganisatie. 

Ad 3. Visie drafbaan en de opdracht voor stadsbreed evenementenbeleid 

In uw motie Evenementenbeleid en leefbaarheid in balans van 25 September j l . vraagt u ons om u -
voorafgaand aan een definitieve besiuitvorming over de toekomst van de Drafbaan - te informeren 
over welke (altematieve) buiten en/of indoorlocaties geschikt zijn (te maken) voor welk soort 
evenement. Wij hebben u toegezegd om een strategisch beleidskader voor evenementen te 



ontwikkelen. Het gaat hierbij om een evenementenbeleid gericht op het beperken van overlast en een 
financieel model voor de verhuur van de openbare ruimte. 

Wij komen injanuari 2014 bij u terug met de eerste ideeen voor de aanscherping van het strategisch 
evenementenbeleid. Op hetzelfde moment zullen wij een businessmodel voor de drafbaan als 
grootschalige evenementenlocatie aan u voorleggen en een onderbouwing voor een keuze over de 
toekomst van de drafsport. Op deze manier kunt u deze onderwerpen in samenhang beoordelen. 

Nadat u uw opvattingen heeft kenbaar gemaakt over het strategisch evenementenbeleid en de toekomst 
van de drafbaan zullen wij voor de zomer van 2014 een concrete uitwerking aan u voorleggen. 

Ad 4. Aanpassing APVG op onderdeel Evenementenkalender 

Voor een goede organisatie van evenementen is een aanscherping en aanvulling van het staande 
evenementenbeleid noodzakelijk. Een voorstel tot aanpassing van de APVG zullen wij op 16 oktober 
met u bespreken in de raadscommissie F&V. Met de voorgestelde aanpassingen in de APVG zijn wij 
beter in staat om regie te voeren op het gebruik van evenementenlocaties. Grote evenementen die al 
jarenlang met succes worden georganiseerd in de stad kunnen daarmee voorrang krijgen op de 
jaarkalender evenementen. We kunnen onduidelijkheid dan wel onenigheid over de plaatsing op de 
jaarkalender beter voorkomen. 

Dit voorstel loopt vooruit op de aanpassingen in de APVG voor het verankeren van het nieuwe 
strategisch evenementenbeleid, dat in 2014 vastgesteld zal worden ten behoeve van het 
evenementenseizoen 2015. Wij onderzoeken momenteel ook de mogelijkheden om op basis van het 
huidige beleidskader met specifieke maatregelen overlastbeperking te realiseren in de omgeving van 
het Stadspark. Daarover zullen wij u ook injanuari 2014 informeren. 

Tot slot 

Wij gaan er vanuit u hiermee u voldoende te hebben geinformeerd over het project 
'Professionalisering Evenementenorganisatie", over het tijdpad van de lopende dossiers die met 
evenementen te maken hebben en over het tijdpad om tot nieuw evenementenbeleid te komen. 
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